
Til Q-meieriene      
 
Sendt via Facebook den 4.3.2012 
 
Dere skryter av at dere er store og først ute med nyheter. Tine lager noen laktosefrie produkter, og 
det er fullt mulig, men i Qs sortiment glimrer dette med sitt fravær. I Norge er det generelt dårlig 
med laktosefrie melkeprodukter sammenlignet med Sverge og Finland. Jeg har hatt 
laktoseintoleranse i 30 år og har startet en hjemmeside: www.laktosefritt.no og er også på FB, 
Laktosefritt. Jeg forsøker å spre opplysning om utfordringene med å leve med dette. Jeg kontakter 
produsenter og andre for å påpeke unødig bruk av laktose og bidra til å endre sammensetningen i 
produkter som inneholder unødvendig laktose. Jeg utfordrer herved Q meieriene til å komme med 
laktosefrie produkter. Hva med å være først med en ost? 
E-poster kommer i retur (fra kavli.no) når jeg bruker kontakt-oss-funksjonen på deres hjemmesider. 
Mvh Lill Fanny Sæther 
 

Jeg har ikke mottatt noe svar. 

 

Melding sendt via Q-meierienes hjemmeside den 27.7.2012 

Jeg sendte dere en melding via Facebook den 4.3. i år, men har ikke fått noe svar. 
Det dreier seg om laktosefrie meieriprodukter.  
Tine lager noen laktosefrie produkter, og det er fullt mulig, men i Qs sortiment glimrer dette med sitt 
fravær. I Norge er det generelt dårlig med laktosefrie melkeprodukter sammenlignet med Sverge og 
Finland. Jeg har hatt laktoseintoleranse i 30 år og har startet en hjemmeside: www.laktosefritt.no og 
er også på FB, Laktosefritt. Jeg forsøker å spre opplysning om utfordringene med å leve med dette og 
påvirke produsenter til å lage laktosefrie produkter. Jeg utfordrer herved Q meieriene til å komme 
med laktosefrie produkter. Hva med å være først med en ost? 
Alle kan jo spise laktosefri ost. 
Hilsen Lill Fanny Sæther 
 


